

MØTEREFERAT

Alpinkomiteen Troms Skikrets	Oppstartsmøte	Møte: 01-23/24
-------------------------------------	----------------------	-----------------------

Møtedato:	Tid:	Sted:	Møteleder/Referent:	Neste møte:
22.06.23	1945	TEAMS	Stig Eggen Hermansen	02.09.23, Bardufosstun

Person:		Innkalt til dette møtet:	Tilstede på møtet:	
Stig Eggen Hermansen (Komiteleder, TAK)	SEH	X	X	stigeh@hotmail.com ; stigeh@gmail.com Tlf: 97666411
Jim-Roger Olsen (HAK)	JRO	X	X	jimrogerolsen@gmail.com , Tlf: 45272590
Jeanette Nilsen (HAK)	JN	X	X	jeanette1nielsen@gmail.com , Tlf: 95849321
Martin Pedersen (Finnsnes Skiklubb)	MP	X	X	pedersenmartin24@gmail.com , Tlf:95483689
Lene Mohn Antonsen (Bardu Alpinklubb)	LMA	X	X	mohnantonsen@gmail.com , Tlf: 94197201
Berit Mortensen (TAK)	BM	X	X	beritmm@hotmail.com , Tlf: 90678607
Referat sendes: Alpinklubber Troms Skikrets				bardualpin@bardualpin.com ; skiklubben@outlook.com ; harstadalpin@gmail.com ; post@tromsoalpinklubb.no
Troms Skikrets				troms@skiforbundet.no

Sak		Ansvarlig	Frist
1.0	Sakslista for møtet godkjennes uten innvendinger.		
1.1	Oppgave- og ansvarsfordeling i Alpinkomiteen Vi blir enig om et utgangspunkt for oppgave- og arbeidsfordeling i det videre arbeidet. Dette kan justeres underveis: i. Organisering og koordinering av trenerkurs: JRO, SEH ii. Terminliste/aktivitetsplan – oppdatering: JRO, JN, SEH		

Dokument nr.:	Utgitt dato:	Godkjent av:	Rev dato:	Side 1 av 3
---------------	--------------	--------------	-----------	-------------

	<ul style="list-style-type: none"> iii. Rekruttering, samarbeid med skiklubbutvikler: LMA, SEH iv. Økonomi/budsjett, søknader til pengestøtte: BM (samarbeid med Gunn Elin Fedreheim HAK) v. Gladnyhetsformidling/synlighet i kretsen, sosiale medier: JN vi. Opprettelse og oppdatering av Årshjul for AK Troms Skikrets og evt sportsaktiviteter i kretsen: MP 		
1.2	<p>Møteplan 23/24</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Vi tar sikte på 5 møter ila året. To av møtene blir fysiske i forbindelse med treningsamlinger/renn eller Kretssamlinger. Resten går på TEAMS ii. Tentative møtetidspunkt kommende år blir: September- 23 (02.09.23, fysisk møte) November/Desember-23 (fartsamling, LEVI el TEAMS) Januar – 24 (TEAMS) Mars – 24 (TEAMS) Mai/juni – 24 (fysisk møte i forbindelse med Kretsting) 	SEH	
1.3	<p>Terminliste/Aktivetsplan (23/24)</p> <ul style="list-style-type: none"> i. AK Nordland og AK Finnmark er kontaktet og vi er enige om å koordinere terminlistene. Vi planlegger å slutføre arbeidet ila september. AK Finnmark sin tentative terminliste har vi allerede fått. ii. Vi legger terminlisten på fellesområdet for AK Troms på TEAMS slik at den kan redigeres underveis av medlemmene. Plassering av Årshjul får vi avgjøre når MP har fått sett nærmere på de alternative tekniske løsningene. iii. Vi går igjennom den foreløpige terminlisten. Det er enda ikke bekreftede datoer for HL/Telenorlekene og BAMA cup. JRO skal undersøke videre når disse er klare. SEH skal sende formell forespørsel til klubbene i kretsen om hvilke renn/samlinger de ønsker å arrangere. MP opplyser at Finnsnes planlegger et renn for U12 og yngre seint i sesongen, evt under HL/Telenorlekene. BM opplyser at TAK ønsker å arrangere NNM i Tromsø helgen 9/10 el 16/17 mars. JRO opplyser at HAK ønsker å arrangere negelsprett 13/14 januar. iv. Det er stor interesse for fartssamlinger neste sesong. Vi skal jobbe mot fartssamling ila desember-23 i Steilia, Bardu, dersom anlegget er operativt. HAK har og ønsker om å arrangere fartssamling i Sollia en helg ila april-24. Tentative datoer fastsettes ved neste møte v. Vi vil karlegge mulighetene for deltagelse på renn i Finland/Sverige tidlig i sesongen (nov/des/jan) og legge dette inn i terminlisten. vi. Forespørsel til klubbene om ønsker for arrangement kommende sesong 	<p>SEH</p> <p>SEH</p> <p>JRO, JN, SEH</p> <p>SEH, JN JRO</p> <p>SEH</p>	<p>19.06.23</p> <p>02.09.23</p> <p>02.09.23</p>

1.4	Kommunikasjonskanaler innad i komiteen i. E-mail, Whatsapp, TEAMS fellesskap	SEH	
1.5	Trener II kurs i vinter i) HAK ønsker å arrangere trener II kurs med instruktør fra Heming (Sjøstrand). Dette arbeidet støttes fra Alpinkomiteen. Vi avventer tilbakemelding fra alle klubbene vedr planlagte arrangement og vi trenger oversikt over alpinkomiteens likviditet, før vi tar endelig stilling til økonomisk bidrag. Diskuteres videre på neste møte	JRO	
1.6	Kvalifiseringssystemet i Troms og Nordland i) Gjennomgang av dagens kvalifiseringssystem tas opp på nytt ved neste møte. Til diskusjon.	SEH	